
Oœwiadczenie z³o¿one przez senatorów:
Grzegorza Wojciechowskiego,

Zdzis³awa Pupê i Wojciecha Skurkiewicza
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Oœwiadczenie skierowane do minister rozwoju regionalnego El¿biety Bieñkowskiej oraz do ministra
rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowna Pani Minister! Szanowny Panie Ministrze!
Uprzejmie prosimy o przekazanie informacji o wielkoœci œrodków finansowych pochodz¹cych z Unii

Europejskiej skierowanych bezpoœrednio na rolnictwo. A dok³adnie, œrodki w jakiej wysokoœci pocho-
dzi³y z WPR, a w jakiej z innych polityk? Na jakie zadania i cele by³y kierowane? W jakim stopniu je wy-
korzystano?

Prosimy tak¿e o porównanie wysokoœci œrodków kierowanych na rolnictwo z wysokoœci¹ œrodków na
ochronê œrodowiska, na budowê dróg, na przemys³ rolno-spo¿ywczy, na rybo³ówstwo, na realizacjê pro-
dukcji rolnej, zalesianie itp.

Prosimy o przekazanie danych od momentu uzyskania przez Polskê mo¿liwoœci uzyskiwania wspar-
cia finansowego z Unii Europejskiej.

Dodatkowo pragniemy zapytaæ Pana Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi o stanowisko dotycz¹ce p³at-
noœci bezpoœrednich. Z opóŸnieniem dotar³a do nas wiadomoœæ, ¿e po spotkaniu ministra rolnictwa
Marka Sawickiego z brytyjskim ministrem rolnictwa Jimem Paicem w listopadzie 2010 r. w Warszawie
prasa brytyjska, miêdzy innymi portal British News, a tak¿e magazyn „EU Observer” z 22 listopada
2010 r., pisa³y, ¿e Polska nalega na zmniejszenie p³atnoœci bezpoœrednich dla rolników. Musimy przy-
znaæ, i¿ jesteœmy zdumieni tym komunikatem i w zwi¹zku z tym pytamy, dlaczego Pan Minister Sawicki
opowiada³ siê za zmniejszeniem dop³at bezpoœrednich i czy oficjalne stanowisko rz¹du polskiego jest ta-
kie, ¿e dop³aty bezpoœrednie dla rolników powinny zostaæ zmniejszone?
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